

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-017(S.6)

### 購買中六級《主題三 互聯相依的當代世界》教材

敬啟者：校方得悉部分學生未能順利購買中六級公民與社會發展科教科書。因此，校方已安排出版社送書到學校，讓同學可選擇現場購買，詳情如下：

書名	主題三 互聯相依的當代世界
出版社	明報教育出版有限公司
售價	\$188/本
繳費方法	於 2023 年 9 月 15 日或之前，帶備有足夠繳付金額的八達通到總務處繳交費用。

如有查詢，請致電 2380 0241 與洪嘉儀老師聯絡。

此致  
各位家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2023 年 9 月 4 日

----- ✂ -----  
回 條

### 購買中六級《主題三 互聯相依的當代世界》教材

敬覆者：有關 貴校通告(編號 S23/24-017(S.6))的內容，業已知悉。

此致  
陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：\_\_\_\_\_ 家長姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ 班號：\_\_\_\_\_ 簽 署：\_\_\_\_\_

日 期： 2023 年 \_\_\_\_\_ 月 \_\_\_\_\_ 日

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S23/24-017  
To: Parents of S.6 students

4 September 2023

### Purchase of the Textbook for S.6 Theme 3 Interconnectedness and Interdependence of the Contemporary World


We have been informed that some students were unable to purchase the S.6 CSD textbook successfully. Therefore, we have made arrangements for the publishing company to deliver books to the campus. Students could choose to purchase the textbook on-site. The details are as follows:

Book Title	Theme 3 Interconnectedness and Interdependence of the Contemporary World
Publisher	Ming Pao Education Publication Limited
Fee	\$188
Payment	Please ask your child to pay the fee with their Octopus card at the General Office on or before 15 September 2023.

For enquiries, please do not hesitate to contact Ms. Hung Ka Yee at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.



  
Dr. CHIU Cheung Ki  
Principal

----- ✂ ----- ✂ -----

### Reply Slip

### Purchase of the Textbook for S.6 Theme 3 Interconnectedness and Interdependence of the Contemporary World

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S23/24-017(S.6) has been read and understood.

Name of student: \_\_\_\_\_

Name of parent: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_\_

Signature: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_ 2023